
Zpráva o činnosti finančního výboru  ke dni 10.9. 2022 
 

V roce 2022  pracoval finanční výbor v tomto složení: 

p.Radka Blažková, p.Josef Oršulík, p.Hana Strausová, p.Irena Štefková a Ing. Pavel Mikeska. 

Finanční výbor začal pracovat na základě plánu práce.  

V roce 2022 se finanční výbor sešel na dvou schůzkách. 

 S ohledem na Covid 19 byla činnost výboru během roku pozměňována a jeho členové vykonali 

tyto hlavní činnosti: 

 Z kraje roku byla provedena  inventarizace majetku obce v5 organizacích  

 Kontrola dokladů a vyjádření stanoviska k vyúčtování poskytnutých dotací organizacím za 

rok 2021 

 Projednání   „Přílohy závěrečného účtu obce Čeladná za rok 2021“ 

 Byla provedena kontrola pokladních hotovostí v následujících pokladnách:  

Obecní úřad,  ČOV,   knihovna a  IC,   ZŠ Čeladná a v obou mateřských školkách  

Celkem  bylo provedeno 12 kontrol. 

 

 Byly provedeny veřejnoprávní  kontroly v následujících organizacích: 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA 

MATEŘSKÁ  ŠKOLA KRTEČEK 

MATEŘSKÁ  ŠKOLA  ČELADENSKÁ BERUŠKA 

Celkem  bylo provedeno  6  kontrol. 

 

Tyto veřejnoprávní  kontroly v  organizacích jsou  zaměřeny například  na tyto oblasti: 

- Kontrola použití a  čerpání prostředků poskytnutých zřizovatelem, jeho účelnost, 

hospodárnost v návaznosti na rozpočet a rozpočtová pravidla 

- Pokladna, hmotná odpovědnost, hotovostní platby, úplnost dokladů, účetní evidence, 

kontrola jednotlivých dokladů 

- Vnitřní předpisy, zřizovací listina příspěvkové organizace 

- Vedení účetnictví 

- Faktury došlé a faktury vydané, účetní evidence a její úplnost, termíny splatnosti a 

jejich dodržování 

- Cestovní příkazy, autoprovoz 

 

Prováděné kontroly jsou vždy zaměřeny na zjištění, jak je o majetek obce jednotlivými správci 

pečováno. V průběhu provádění jednotlivých kontrol pokladen a inventarizace majetku nebyly 

členy finančního výboru v roce 2022 shledány žádné podstatné nesrovnalosti.  

Je více než potěšitelné, že z provedených kontrol vyplývá, že o majetek obce je jednotlivými 

správci stále pečováno svědomitě.  

 

Na závěr děkuji všem členům finančního výboru p.Radce Blažkové, p.Josefovi Oršulíkovi, 

p.Haně Strausové a p.Ireně Štefkové za jejich odvedenou práci. 

 

 Předseda finančního výboru   Ing. Pavel Mikeska    

Dne 10.9.2022 


